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W odpowiedzi na interpelację złożoną na Sesji Rady Miasta Ciechanów 

 w dniu 26 I 2017 r.  pragnę poinformować, iż w chwili obecnej brak jest 

programów unijnych i krajowych stwarzających możliwość dofinansowywania 

doprowadzenia ciepła systemowego z PEC do domów jednorodzinnych, czy też 

dopłaty części wykorzystanych GJ. 

W obliczu planowanych inwestycji miejskich w latach 2017-2020 brak jest 

wolnych środków pozwalających na utworzenie i  sfinansowanie powyższej 

inicjatywy z budżetu gminy miejskiej. By móc planować dofinansowywanie 

podłączania osób fizycznych (domy jednorodzinne, budynki wielorodzinne) do 

sieci PEC należałoby uwzględnić w corocznym budżecie miasta na ten cel co 

najmniej 2 mln. zł (ok 250 osób rocznie). 

W miesiącu styczniu  Gmina Miejska Ciechanów złożyła wniosek  do 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w 

Warszawie o dofinansowanie wymiany pieców węglowych oraz starych 

gazowych, olejowych na nowe gazowe, olejowe, oraz na biomasę dla 156 

gospodarstw domowych. 

Wydział Pozyskiwania Środków Zewnętrznych i Działań Strategicznych 

będzie monitorował krajowe i unijne programy. Jeżeli pojawi się możliwość 

aplikowania o środki związane z podłączaniem gospodarstw domowych do sieci 

ciepłowniczej wydział podejmie stosowane kroki. 

       Zastępca Prezydenta Miasta 

       /-/ Joanna Potocka - Rak 

 

 

 


